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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 09. 02. 2015 v RKD  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 

Funkcionári OcÚ: 
1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. Mgr. Veronika Ďaďová 

2. Martin Rybár 

3. Ing. Eva Bencová 

4. JUDr. Mgr. Peter Belica 

5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 

6. Mgr. Róbert Kováč 

7. Jaroslav Makovník 

8. Mgr. Lenka Orelová 

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

10. Ing. Ján Jamriška 

11. Ing. Peter Belica 

 

H o s t i a :   

 

 - viď prezenčná listina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P r o g r a m : 
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1.  Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Voľba hlavného kontrolóra 

6. Rokovací poriadok OcZ 

7. Rokovací poriadok komisií OcZ 

8. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva na rok 2015 

9. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Sučany 

10. Záverečná správa – Audit verejného osvetlenia 

11. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2014 

12. Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2014 

13. Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 

14. Prenájom priestorov v MŠ 

15. Prenájom priestorov na cintoríne 

16. Odpustenie dlhu Michal Ďurdík 

17. Návrhy na doplnenie členov komisií OcZ 

18. Správa o činnosti komisií 

19. Interpelácie 

20. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a   a    s c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
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Starosta obce privítal prítomných poslancov (Ing. Jamriška, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, 

Ing. Bencová, Mgr. Kováč, p. Makovník, MUDr. Trnovská, MPH., Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD.).  

Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. V zmysle § 12 Zákona o obecnom zriadení otvoril 

zasadnutie OZ. Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe, pozvánka 

bola zverejnená na web-stránke obce a úradnej tabuli.   

 

Zápisom bola poverená p. Viera Jašeková. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky. 

 

p. starosta skonštatoval, že vzhľadom k voľbe hlavného kontrolóra je potrebné schválenie členov 

volebnej komisie.  

Do volebnej komisie boli navrhnutí: JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Martin 

Rybár. 

 

Hlasovanie za schválenie volebnej komisie v zložení JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta 

Trnovská, MPH., Martin Rybár: 

Za: 7 (Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, Ing. Bencová, Mgr. Kováč, p. Makovník, Ing. Belica, Ing. 

Bulej, PhD.) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (MUDr. Trnovská, p. Rybár, Ing. Jamriška) 

 

Za overovateľov zápisnice bol navrhnutý Mgr. Róbert Kováč, p. Jaroslav Makovník. 

 

Na zasadnutie OcZ sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – Mgr. Kováča a p. Makovníka: 

Za: 7 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, 

p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Nehlasoval Ing. Jamriška. 

 

p. starosta sa opýtal sa na návrhy, doplnenia, príp. zmeny programu. 

 

S návrhmi zmeny programu sa prihlásili: Mgr. Orelová, p. Rybár 

 

Mgr. Orelová navrhla prehodiť body 4) a 5), t. j. Správu o plnení uznesení OcZ prerokovať po 

voľbe hlavného kontrolóra. 

 

p. Rybár navrhol stiahnuť z rokovania bod 6) Rokovací poriadok OcZ. 

 

p. starosta odpovedal, že uvedený materiál bude prerokovaný na nasledujúcom zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

Hlasovanie za schválenie programu zasadnutia OcZ: 
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Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Voľba hlavného kontrolóra 

 

p. starosta privítal prítomných kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra. Skonštatoval, že voľba 

hlavného kontrolóra bola vyhlásená uznesením obecného zastupiteľstva dňa 15.12.2014 s tým, že 

bude vykonaná tajným hlasovaním, úväzok kontrolóra bude 37,5 hodín týždenne.  

 

JUDr. Mgr. Peter Belica podal prítomným správu z komisie na otváranie obálok k voľbe hlavného 

kontrolóra. Uvedená komisia skúmala, či kandidát splnil zákonné náležitosti, či bol doručený výpis 

z registra trestov. Z pätnástich kandidátov štrnásti podmienky splnili. (Ing. Pavla Albertová, Ing. 

Eva Bencová, Dušan Chrastina, PhDr. Eva Holíková, Ing. Martin Janota, Ing. Zdenka Kováčiková, 

JUDr. Viliam Kúdelka, Ing. Slavomil Lettrich, Ing. Oľga Marcinová, Ing. Teodor Maroš, Bc. Ing. 

Ľubomír Nagy, Mgr. Lenka Orelová, Ing. Viera Vojtová, Mgr. Anna Zajacová). 

 

Hlasovanie k spôsobu prezentácie sa kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra (aby boli prítomní 

všetci kandidáti počas celej doby prezentácie): 

Za: 0  

Proti: 0 

Zdržal sa: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

 

Hlasovanie k spôsobu prezentácie sa kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra (aby bol prítomný 

vždy len jeden – prezentujúci sa kandidát): 

Za: 10 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Rybár, 

Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Bencová) 

 

Prítomní sa dohodli na abecednom poradí vystúpenia jednotlivých kandidátov, pričom vždy bude 

prítomný len prezentujúci sa kandidát. Počas samotnej voľby hlavného kontrolóra môžu hlasovať i 

poslankyne Mgr. Orelová a Ing. Bencová. Boli vypracované 3 otázky jednotné pre všetkých 

kandidátov (Ako si kandidát predstavuje výkon funkcie hlavného kontrolóra v obci Sučany? Aké sú 

povinnosti hlavného kontrolóra v prípade, že si obec ide brať úver z peňažného ústavu? Aký typ 

výroku môže hlavný kontrolór doporučiť OcZ pri schvaľovaní záverečného účtu obce?) 

 

Ing. Eva Bencová uviedla, že je vydatá, má ukončenú Vysokú školu zemědelskú v Brne. Pracovala 

na Okresnej správe cestovného ruchu v Martine, na Daňovom úrade v Martine – oddelení kontroly 

FO, zriadila si živnosť. Zapájala sa do verejného života v rade školy, v obecnom zastupiteľstve i v 

spoločenských organizáciách obce. 

Na prvú otázku odpovedala, že výkon funkcie hlavného kontrolóra predstavuje pracovať 

zodpovedne a v zmysle zákona. 

Na otázku, ako by postupovala v prípade podania žiadosti obce o úver odpovedala, že by musela 

zistiť, či obec môže požiadať o úver. Je tam obmedzenie, súčet všetkých úverov nesmie presahovať 

60 % rozpočtu obce a ročná splátka nesmie presahovať 25 % bežných príjmov. 
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Na tretiu otázku, aký typ výroku môže hlavný kontrolór doporučiť obecnému zastupiteľstvu pri 

schvaľovaní záverečného účtu obce odpovedala, že obecné zastupiteľstvo môže schváliť záverečný 

účet obce bez výhrad, alebo s výhradami. 

 

PhDr. Eva Holíková uviedla, že ukončila magisterské štúdium – andragogiku, personálny 

manažment a sociálnu prácu. Pracovala v neziskovej organizácii pri Bilingválnom gymnáziu v 

Sučanoch, ako štatutárny orgán zabezpečovala bezproblémový chod a ekonomické záujmy danej 

organizácie po dobu 6 rokov. Kládla dôraz na naplnenie príjmovej časti rozpočtu, kontrolu 

výdavkov, použitia účelovo viazaných finančných prostriedkov z 2 % daní. Ako benefit pre výkon 

funkcie hlavného kontrolóra  ponúka 6-ročnú prax v rozpočtovej organizácii, manažérske a účtovné 

vedomosti, znalosti prípravy a vypracovania rozpočtu, znalosť spracovania miezd a výkazov. 

Na prvú otázku odpovedala, že v zmysle napĺňania § 18 ods. d/2 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení by  vykonávala kontrolnú činnosť hlavného kontrolóra nestranne, neovplyvniteľne. 

Na druhú otázku odpovedala, že na základe rozpočtu obce by overila schopnosť a možnosti obce 

splácať úver, aby to bolo v súlade s legislatívnym rámcom. 

Na tretiu otázku odpovedala, že zastáva názor, že ak človek nemá obsiahnuté všetky vedomosti, 

podľa potreby má možnosť tieto naštudovať.  

 

p. Dušan Chrastina uviedol, že má 59 rokov, pracoval 17 rokov vo Výpočtovom stredisku v 

Martine, 13 rokov podnikal, robil účtovníctvo, neskôr pracoval ako hlavný kontrolór mesta Vrútky. 

Po ukončení činnosti sa venoval samospráve prostredníctvom ZMOS-u, absolvoval školenie 

Transparency International, ako hlavný kontrolór absolvoval školenie Právne minimum pre 

samosprávu, získal osvedčenie pre kontrolnú činnosť. 

Na prvú otázku odpovedal, že nechce vykonávať len samotnú kontrolnú činnosť v zmysle zák. č. 

502/2001 Z.z., výkon samotnej následnej kontroly, ale aj to či fyzická osoba koná v súlade so zák. 

č. 583/2004 Z.z. a verejným obstarávaním. O prípadnej výraznej zmene zákona informuje napr. 

školy. Chyby niekedy vznikajú nie zámerne. 

Na druhú otázku uviedol, že je potrebné preveriť, či výška úveru nepresahuje 60 % z príjmov a 

splátka úveru nesmie presiahnuť 25 % príjmov, aby obec bola schopná úver splácať. 

Na tretiu otázku odpovedal, že doporučenie k schváleniu záverečného účtu môže byť bez výhrad, s 

výhradami, kedy obecné zastupiteľstvo musí prijať opatrenia.  

 

Ing. Zdenka Kováčiková uviedla, že má ukončenú vysokú školu, po jej skončení pracovala v ZŤS 

na výrobnom úseku, organizácii techniky riadenia. S činnosťou kontroly sa stretla v strojárskom 

podniku a na Daňovom úrade, úseku kontroly daní. Absolvovala školenie na verejné obstarávanie, 

následne získala prácu v školstve ako učiteľka ekonomických odborných predmetov. Dodala, že nie 

je zaťažená na rodinné a susedské väzby, čím môže byť jej pohľad objektívnejší.  

Na prvú otázku odpovedala, že v zmysle zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, z ktorého 

vyplývajú úlohy hlavného kontrolóra. Úzko by spolupracovala s bývalým kontrolórom, aby získala 

náväznosť. Vypracovala by plán kontrol. 

Na druhú otázku odpovedala, že prijatie úveru schvaľuje obecné zastupiteľstvo, hlavný kontrolór 

má poradný hlas. Ide o to, aby úver bol zabezpečený. 

Na tretiu otázku odpovedala, hlavný kontrolór doporučuje alebo nedoporučuje jeho schválenie, 

musí ísť na audit. 

 

JUDr. Viliam Kúdelka prezentoval prítomným informácie o súčasnom volebnom systéme v obci, 

požiadavku na zvýšenie počtu volebných obvodov. 

Na prvú otázku odpovedal, že vzorom by mu bol terajší starosta, ktorého činnosť sledoval zo 
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zverejnených informácií, bol by nápomocný obecnému zastupiteľstvu, zistené nedostatky by 

nezverejňoval dopodrobna. Dbal by na bezchybnosť prijatých VZN, aby ich nenapádala Okresná 

prokuratúra, aby sa nemuseli opätovne prerokovávať a meniť. Prehlásil, že by súhlasil so skrátením 

úväzku, pokiaľ by to kvalita práce dovoľovala.  

Na druhú otázku odpovedal, že záleží, k akému účelu sa úver berie, postupoval by v zmysle 

príslušných predpisov. Je uvedené, akým spôsobom môže obec úvery čerpať. 

Na tretiu otázku uviedol, že by upozornil na problém v prípade nesúladu medzi príjmami a 

výdavkami.  

 

Ing. Teodor Maroš uviedol, že  pochádza z obce Lošonec pri Smoleniciach, vyštudoval SPŠ v 

Bratislave, ďalej na drevárskej fakulte Vysokej školy lesníckej a drevárskej vo Zvolene. Pracoval v 

Drevine Turany, na živnostenskom odbore Okresného úradu Martin ako kontrolór živností, na 

Okresnom úrade práce v Martine – právnom odbore ako vedúci odboru vnútornej i vonkajšej 

kontroly. Následne pracoval ako hlavný kontrolór obce Krpeľany, kde kontroloval v zmysle zák. č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení VZN, nariadenia, predpisy, rozpočtové a príspevkové organizácie 

– ZŠ a MŠ, vykonával kontroly na základe požiadaviek obecného zastupiteľstva. Uviedol, že 

sleduje dlh obce, kontroluje podmienky na prijatie úverov, sleduje záväzky po lehote splatnosti.  

Na prvú otázku odpovedal, že rozsah kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce vymedzuje 

zákon o obecnom zriadení – príjmy, výdavky, rozpočet, nariadenia obce, interné predpisy, 

vybavovanie sťažností a petícií, kontrola vymedzených subjektov (ZŠ a MŠ). 

Na druhú otázku odpovedal, že v zmysle § 16 návratné finančné zdroje, musí hlavný kontrolór 

preskúmať podmienky prijatia úveru, či nestúpne dlh nad 60 % bežných príjmov predchádzajúceho 

roka. V prípade, že sa tak stane, musí to oznámiť ministerstvu financií.  

Na tretiu otázku odpovedal, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje záverečný účet obce bez 

pripomienok alebo s pripomienkami.  

 

Bc. Ing. Ľubomír Nagy uviedol, že je ženatý, má dve deti, 20 rokov pracoval v armáde na 

dôstojníckych funkciách – kontrola ľudí a výkon výcviku. Po ukončení aktívnej služby vykonával 

podnikateľskú činnosť na základe živnosti – finančné sprostredkovanie. Následne si doplnil 

vzdelanie, vyštudoval fakultu logistiky Vojenskej akadémie v Liptovskom Mikuláši (Ing.), 

právnickú fakultu Univerzity Mateja Bella v Banskej Bystrici (Bc.). Pasívne sa venuje športu. 

Nakoľko výkon funkcie hlavného kontrolóra obce podlieha obecnému zastupiteľstvu, spoločne si 

vydiskutujú predstavy. Prvoradá je orientácia v problematike, väzby na organizácie, majetok obce, 

požiadavky starostu. Zo zákonných ustanovení vyplýva predloženie plánu kontrolných činností ako 

aj ďalšie zákonné povinnosti vyplývajúce z výkonu kontrolnej činnosti. 

Na prvú otázku odpovedal, povinnosti hlavného kontrolóra vyplývajú zo zákona. Je jasné, že 

obecné zastupiteľstvo má viac prvotných informácií. Uviedol, že jeho výhodou je, že je z iného 

prostredia, môže byť nezávislý, nakoľko nemá väzby. Kontrolná činnosť prebieha ako stanovuje 

zákon, výsledky by predkladal pred zasadnutím OZ, vydával posúdenie záverečného účtu a 

rozpočtu obce.  

Na druhú a tretiu otázku  odpovedal, že k tomuto by si musel naštudovať zákon. 

Požiadal, či by nemohli byť kandidáti z radov poslancov obecného zastupiteľstva zbavení voľby. 

 

Mgr. Lenka Orelová uviedla, že študovala na Bilingválnom gymnáziu v Sučanoch, neskôr na 

Masarykovej univerzite v Brne, odbor politológia a medzinárodné vzťahy. Pracovné skúsenosti 

získala vo spoločnosti Brantner Fatra, Tesco – manažment ľudských zdrojov, neskôr pracovala na 

základe živnostenského oprávnenia mimo školskej a vzdelávacej činnosti, v školskej sfére ako 

učiteľka anglického jazyka v ZŠ Krpeľany. Päť rokov je v poslaneckom zbore obce Sučany, 
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pracovala ako podpredsedníčka a predsedníčka Komisie životného prostredia, Ekonomickej, 

Kultúrnej komisie, ako členka redakčnej rady Nových Sučianskych zvestí, kronikárka obce. 

Uviedla, že je priama, čestná, nekompromisná, vyhovuje jej samostatná práca s možnosťou 

efektívneho zorganizovania pracovných úloh na svojom pracovisku. Nemá problém s ďalším 

vzdelávaním, s prácou s počítačom, aktívne ovláda anglický jazyk, ktorý ukončila 2 štátnymi 

skúškami. Táto pracovná príležitosť je pre ňu výzvou, keďže fungovanie obce jej nie je ľahostajné. 

Medzi svoje úlohy zaradí dokončenie už začatých kontrol „Revitalizácie verejných priestranstiev“, 

transparentnosť, rozvoj obce – práca na zdokonaľovaní orgánov obce a OcÚ, sprehľadnenie a 

zaktualizovanie VZN, uznesení OcZ /napr. úloha určená OcZ – preposielanie hlásení obecného 

rozhlasu/, vykonávanie kontrol stanovených OcZ v zmysle § 18 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení. Má záujem o čestné a dôveryhodné jednanie, nie o šírenie účelových informácií. 

Na prvú otázku odpovedala, že vykonávala by kontroly na základe uznesenia OcZ a podľa zákona 

č. 369/1990 Zb. - príjmy, výdavky, fyzické osoby, aby sa pracovalo v prehľadnom upratanom 

prostredí. Na druhú otázku odpovedala,  že by overila, či celkové úverové zaťaženie obce 

nepresiahne 60 %. Na tretiu otázku odpovedala, že záverečný účet obce obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje bez výhrad alebo s výhradami.  

 

Ing. Viera Vojtová uviedla, že je vdova, má dve deti. Študovala na Strednej ekonomickej škole, 

následne na Vysokej škole ekonomickej v Bratislave. Pracovala v Drevine Turany, VÚB, NÚP 

Martin, pracovala aj ako kontrolórka. Do výberového konania sa prihlásila vzhľadom na dlhodobé 

skúsenosti v oblasti financií, bankovníctva, získavania prostriedkov z eurofondov. Ako kontrolórka 

by kontrolovala činnosti obecného úradu, vypracovala plán kontrolnej činnosti, vypracovala správu, 

vyjadrovala sa k rozpočtu a záverečnému účtu obce, kontrolovala sťažnosti a petície, vyjadrovala sa 

k čerpaniu úverov obce. Na prvú otázku odpovedala, že by sa pridržiavala zákonov, robila by čo 

ukladá zákon. Okruhy kontroly jej môžu určiť poslanci. Vypracovala by plán kontrolnej činnosti, 

vyjadrovala by sa k rozpočtu, záverečnému účtu obce a k prijatiu úveru.  

Na druhú otázku odpovedala, že by prehodnotila úrokovú sadzbu, úverové zaťaženie obce, 

možnosti poskytnutia úveru, výhodnosť úveru pre obec.  

 

Mgr. Anna Zajacová uviedla, že má 56 rokov, býva v Martine, pochádza zo Spiša. Absolvovala 

Gymnázium v Spišskej Novej Vsi, Univerzitu Komenského v Bratislave. Pracovala v Geologickom 

prieskume v Turčianskych Tepliciach, Agrotechnologickom podniku v Príbovciach, NÚP v Martine 

na oddelení kontroly (kontrola sťažností a petícií).  

Na prvú otázku odpovedala, že kontrolnú činnosť by zamerala na efektívnosť a účelnosť 

hospodárenia na všetkých úsekoch obecného úradu. Vypracovala by plán kontrol dvakrát ročne, 

podľa ktorého by vykonávala kontrolnú činnosť. Na druhú otázku odpovedala, že by vypracovala 

stanovisko pre obecné zastupiteľstvo, či sú podmienky pre poskytnutie úveru, či je možné o úver 

požiadať. Na tretiu otázku odpovedala, že záverečný účet sa schvaľuje, neschvaľuje, resp. sú dané 

pripomienky, ktoré sa rozpíšu.  

 

JUDr. Mgr. Belica skonštatoval, že boli rozdané hlasovacie lístky so 14 menami kandidátov na 

funkciu hlavného kontrolóra. 

 

p. starosta skonštatoval, že je prítomných 11 poslancov s právom hlasovať.  

 

JUDr. Mgr. Belica po sčítaní hlasov jednotlivým kandidátom skonštatoval nasledovné: 

Počet rozdaných hlasovacích lístkov: 11 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 11 
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Počet platných hlasovacích lístkov: 11 

 

Ing. Pavla Albertová – 0 hlasov 

Ing. Eva Bencová – 4 hlasy 

PhDr. Eva Holíková – 0 hlasov 

Dušan Chrastina – 1 hlas 

Ing. Martin Janota – 0 hlasov 

Ing. Zdenka Kováčiková – 0 hlasov  

JUDr. Viliam Kúdelka – 0 hlasov  

Ing. Slavomil Lettrich - 0 hlasov 

Ing. Oľga Marcinová - 0 hlasov 

Ing. Teodor Maroš - 2 hlasy 

Bc. Ing. Ľubomír Nagy - 0 hlasov 

Mgr. Lenka Orelová - 4 hlasy 

Ing. Viera Vojtová - 0 hlasov 

Mgr. Anna Zajacová - 0 hlasov 

 

V súlade s § 18a ods. 3 prvá veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení nebol v prvom 

kole tajnej voľbe zvolený žiadny kandidát za hlavného kontrolóra. V zmysle § 18a ods. 3 tretia 

veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení do druhého kola postupujú kandidáti s 

najvyšším počtom hlasov t.j. Ing. Eva Bencová so 4 hlasmi a Mgr. Lenka Orelová s 4 hlasmi. 
 

V zmysle článku 13 bod 10. Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva Sučany komisia 

vydala 11ks hlasovacích lístkov. 

 

Po spočítaní hlasov komisia skonštatovala a následne vyhlásila nasledovné výsledky hlasovania v 

otázke voľby hlavného kontrolóra obce: 

 

Počet rozdaných hlasovacích lístkov: 11 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 11 

Počet platných hlasovacích lístkov: 11 

 

Ing. Eva Bencová -  5 hlasov 

Mgr. Lenka Orelová - 6 hlasov 

 

V súlade s § 18a ods. 3 štvrtá veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení bol v druhom 

kole tajnej voľbe zvolený kandidát Mgr. Lenka Orelová za hlavného kontrolóra na volebné 

obdobie od 1.3.2015 do 28.2.2021.  
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým volí v tajnej voľbe za hlavného kontrolóra obce 

Mgr. Lenku Orelovú na volebné obdobie od 1.3.2015 do 28.2.2021. 

 

 

Správa o plnení uznesení OcZ 
 

p. prednosta informoval, že bolo potrebné doriešiť zásady odmeňovania a voľbu hlavného 
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kontrolóra, čo už je splnené. Doplnenie členov komisií bude predmetom rokovania v samostatnom 

bode.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o plnení uznesení OcZ. 

 

 

Rokovací poriadok komisií OcZ 

p. prednosta uviedol, že materiál bol prítomným zaslaný v elektronickej podobe. Pripomienky boli 

vyhodnotené, zapracované. 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za schválenie Rokovacieho poradku komisií obecného zastupiteľstva Obce Sučany: 

Za: 9 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, Mgr. Kováč, p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 1 (Ing. Bencová) 

Zdržal sa: 1 (MUDr. Trnovská) 

 

Plán činnosti Obecného zastupiteľstva na rok 2015 

 

p. starosta skonštatoval, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sú plánované na pondelky o 15,00 h. 

 

Rozprava: Ing. Jamriška 

 

Ing. Jamriška sa opýtal, kto schválil termín zasadnutí na pondelok. 

 

p. prednosta odpovedal, že uvedený termín vyhovoval väčšine poslancov.  

 

Hlasovanie za schválenie Plánu činnosti OcZ obce Sučany na rok 2015: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, Mgr. Kováč, p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, MUDr. Trnovská, Ing. Bencová) 

Proti: 1 (Ing. Jamriška) 

Zdržal sa: 0 

 

Zásady hospodárenia s majetkom Obce Sučany 

 

p. prednosta skonštatoval, že materiál bol prítomným doručený v elektronickej podobe.  
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Hlasovanie za schválenie zapracovania nasledovných pripomienok: 

I. V čl. 4 Nakladanie s majetkom obce a zmena rozpočtu obce v bode 7 zníženie limitu pre starostu 

obce na 3 000,- € tj.: : 

,,7. Starosta Obce je v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadeni oprávnený 

vykonávať zmeny rozpočtu do výšky 3 000,- €. " 

2. V čl. 18 Prebytočný a neupotrebiteľný, majetok Obce v bode 2 zvýšenie veku majetku na 

rozhodovanie o jeho prebytočnosti na 5 rokov a zvýšenie obstarávacej ceny na 1000,- Eur tj.: 

,,2. O prebytočnosti nehnuteľného majetku rozhoduje OZ. O prebytočnosti hnuteľného investičného 

majetku so zostatkovou hodnotou vyššou ako 100,- Eur alebo drobného hmotného hnuteľného 

majetku s obstarávacou cenou vyššou ako 1000,- Eur, alebo o majetku mladšom ako 5 rokov 

rozhoduje OZ. O prebytočnosti hnuteľného investičného majetku so zostatkovou hodnotou nižšou 

ako 100,- Eur alebo drobného hmotného majetku s obstarávacou cenou nižšou ako ako 1000,- Eur 

alebo o majetku staršom ako 5 rokov rozhoduje starosta obce. 

3. V čl. 18 Prebytočný a neupotrebiteľný majetok Obce v bode 5 zvýšenie veku majetku na 

rozhodovanie o jeho neupotrebiteľnosti na 5 rokov a zvýšenie obstarávacej ceny na 1000,- Eur tj.: 

,,5. O neupotrebiteľnosti nehnuteľného majetku rozhoduje OZ. O neupotrebiteľnosti hnuteľného 

investičného majetku so zostatkovou hodnotou vyššou ako 100,- Eur alebo drobného hmotného 

hnuteľného majetku s obstarávacou cenou vyššou ako 1000,- Eur, alebo o majetku mladšom ako 5 

rokov rozhoduje OZ. O neupotrebiteľnosti hnuteľného investičného majetku so zostatkovou 

hodnotou nižšou ako 100,- Eur alebo drobného hmotného majetku s obstarávacou cenou nižšou ako 

1000,- Eur alebo o majetku staršom ako 5 rokov rozhoduje starosta obce. 

Za: 10 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, Mgr. Kováč, p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbala Ing. Bencová. 

 

Hlasovanie za schválenie Zásad hospodárenia sa majetkom obce Sučany: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, Mgr. Kováč, p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbala Ing. Bencová. 

 

 

Záverečná správa – Audit verejného osvetlenia 

 

Rozprava: p. Rybár 

 

p. Rybár informoval, že je potrebné schválenie záverečnej správy k Auditu verejného osvetlenia, 

ktorý bol získaný pre obec bezplatne.  
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Hlasovanie za prijatie uznesenia k Záverečnej správe k auditu verejného osvetlenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 

I. prerokovalo 

výsledky auditu sústavy verejného osvetlenia obce Sučany vypracovaného firmou Lightech 

Bratislava v októbri 2014. 

II. poverilo 

poslanca Martina Rybára spracovaním záverečnej správy. 

III. odporučilo 

zaoberat' sa vyhodnotením a výsledkami z auditu na najbližšom zasadnutí stavebnej komisie OZ. 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2014 

p. prednosta informoval, že materiál bol prítomným zaslaný v elektronickej podobe.  

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vyhodnotenie 

kultúrnej činnosti za r. 2014: 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2014 

p. prednosta informoval o činnosti FO Tatran Sučany a Kolkárskeho klubu Tatran Sučany za r. 

2014. Uviedol, že do budúcna je potrebné sprístupniť väčšie množstvo športovísk verejnosti, aby 

občania sa mohli masovejšie venovať športu. 

 

p. Pročka informoval, že najväčším problémom FO sú šatne. Zo Športového domu na ihrisko 

prechádza 40 detí cez hlavnú cestu. Je snaha o prípravu Športového dňa pre deti i občanov. Je 

potrebné sa venovať deťom, prihlásiť ich do súťaže. Taktiež poukázal na vynikajúcu spoluprácu s 

riaditeľkou  ZŠ. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti FO Tatran 

Sučany a KK Tatran Sučany za r. 2014: 
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Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 

p. prednosta skonštatoval, že materiály boli prítomným zaslané v elektronickej podobe. Jednotlivé 

žiadosti boli prejednané kultúrnou a ekonomickou komisiou. 

 

Rozprava: Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, MUDr. Trnovská, Ing. Belica, p. Rybár, p. Makovník, Ing. 

Bulej, PhD. 

 

Mgr. Ďaďová informovala o výstupe kultúrnej komisie. Skonštatovala, že pri zvažovaní výšky 

dotácie komisia prihliadala na akcie, ktoré organizácie poriadajú v prospech obce.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že jednotlivé žiadosti boli prerokované ekonomickou komisiou. V zmysle 

VZN o dotáciách môže ktorákoľvek organizácia dodatočne požiadať o poskytnutie dotácie. 

 

MUDr. Trnovská skonštatovala, že Kolkársky klub by si zaslúžil vyššiu dotáciu vzhľadom na 

aktívnu reprezentáciu obce. 

 

Ing. Belica skonštatoval, že v Klube dôchodcov sa prelínajú dve organizácie – JDS a Sučianka. 

 

Mgr. Ďaďová dodala, že každá z uvedených organizácií vykazuje svoju činnosť, aktivity.  

 

p. Rybár skonštatoval, že na niektoré svoje otázky už dostal odpoveď. Jednotlivé organizácie 

reprezentujú obec. Je ťažké vyčísliť náklady, ktoré potrebujú jednotlivé kluby na svoju činnosť. 

Dodatočne je možnosť schválenia ďalšej dotácie.  

 

Ing. Bencová uviedla, že Živena fungovala tri týždne, keď podávala prvú žiadosť o dotáciu. Na 

kultúrnej komisii bol vysvetlený jej plán činnosti – meranie prietoku ciev, príprava akcie „Poznáš 

Sučany?“, kultúrno-športovej akcie, brannej akcie. V samotnej žiadosti je vyčíslené len materiálno-

technické zabezpečenie akcií. 
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p. Makovník požiadal o schválenie dotácie vo výške navrhovanej kultúrnou komisiou.  

 

Ing. Bulej, PhD. skonštatoval, že rád by vyhovel všetkým žiadostiam. Opýtal sa, či sa zvyšuje aj 

celkový balík financií na prerozdelenie dotácií. 

 

p. starosta ukončil diskusiu. Navrhol hlasovať o jednotlivých subjektoch osobitne.  

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre ZO JDS Sučany vo výške 1.000 €: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre spevokol Sučianka, o.z. vo výške 350 €: 

Za: 7 (Mgr. Orelová, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. 

Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (MUDr. Trnovská, MPH., Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre MO Živena Sučany vo výške 550 €: 

Za: 8 (Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Rybár, 

Mgr. Kováč, p. Makovník) 

Proti: 1 (Mgr. Orelová) 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie ZO SZZP Sučany vo výške 500 €: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie ZO SZPB Sučany vo výške 300 €: 

Za: 9 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Rybár, Mgr. 

Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Belica) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 
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Bola navrhnutá výška dotácie pre FO Tatran Sučany vo výške 12.500 €. 

 

p. Rybár navrhol, aby bola poskytnutá dotácia vo výške 11 tis. €. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie FO Tatran Sučany vo výške 11 tis. €: 

Za: 2 (p. Rybár, MUDr. Trnovská, MPH.)  

Proti: 1 (p. Makovník) 

Zdržal sa: 7 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., Mgr. 

Kováč, Mgr. Ďaďová) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie FO Tatran Sučany vo výške 12.500 €: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 (Ing. Belica, Ing. Bencová, p. Rybár, MUDr. Trnovská) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Kolkársky klub Tatran Sučany vo výške 1.300 €: 

Za: 8 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Rybár, p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Belica, Mgr. Kováč) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Bol návrh na schválenie dotácie vo výške 700 € pre Klub sučianskych turistov. 

 

Mgr. Orelová navrhla poskytnutie dotácie vo výške 400 €. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie vo výške 400 € pre Klub sučianskych turistov: 

Za: 4 (Mgr. Orelová, Ing. Belica, Rybár, Mgr. Kováč) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 6 (Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Makovník, 

Mgr. Ďaďová) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie vo výške 700 € pre Klub sučianskych turistov: 

Za: 6 (Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Makovník, Mgr. 

Ďaďová) 

Proti: 3 (Mgr. Orelová, Ing. Belica, Rybár) 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Kováč) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Volejbalový klub Tatran Sučany vo výške 400 €: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., p. Rybár, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 4 (Ing. Bencová, MUDr. Trnovská, Mgr. Kováč, Ing. Belica) 

Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Športový krúžok Sučany, volejbalový oddiel ženy vo výške 

300 €: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Skialpinistický klub Sučany vo výške 700 €: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

p. starosta udelil slovo organizátorom akcie „Turiecfest 2015“. S ich vystúpením súhlasili všetci 

prítomní poslanci. 

 

Prítomní R. Matuška, P. Briš, M. Matuška oboznámili prítomných so zámerom prípravy akcie 

„Turiecfest 2015“, ktorá sa bude konať 13.6.2015 pod záštitou občianskeho združenia Aknor pri 

športovom dome. Na podujatí vystúpia kapely Fest Dobre, Eufory, Caliber X, Bank of Joe, Kabat 

Revival, Heľenine oči, Arzén, Konflikt a Iné Kafe. V minulosti už organizovali airsoftové akcie, 

prvý ples študentov.  

Cieľom tohto projektu je usporiadanie kultúrneho podujatia, zvýšenie návštevnosti obce, zisku 

miestnych podnikateľov, ubytovacích zariadení, čerpacej stanice, obce. Obec bude vystupovať ako 

partner pri organizovaní podujatia s ponukou benefitov. Pre organizovanie akcie je potrebné 

prenajať, resp. zapožičať staré futbalové ihrisko, prízemie športového domu, parkovisko. 

Zabezpečiť elektrickú a vodovodnú prípojku, hasičské a záchranné zložky, predĺženie nočného 

kľudu do polnoci.  

 

Diskusia: Ing. Bencová, Mgr. Kováč, Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že je za zorganizovanie podujatia, avšak problém vidí v predĺžení 

nočného kľudu. Taktiež bude potrebné zabezpečiť prenosné hygienické zariadenia.  

 

p. Briš odpovedal, že ak podujatie začne na obed o 10,00 hod, nebude priestor pre nové kapely z 

Martina.  

 

p. Matuška uviedol, že majú zabezpečené hygienické zariadenie. Občerstvenie bude zabezpečené 

malými podnikateľmi, výčapy f. Heineken.  

 

Ing. Bencová uviedla, že v obci sa poriadajú akcie len pre deti a dôchodcov, nie pre strednú vekovú 

kategóriu. 

 

Mgr. Kováč uviedol, že zámer podporuje, opýtal sa na predpokladaný počet účastníkov, nakoľko je 
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potrebné zabezpečiť parkovanie a ochranu verejného poriadku prostredníctvom obecnej a štátnej 

polície. 

 

p. Matuška odpovedal, že majú zabezpečenú platenú SBS. Pri organizovaní podujatia je snaha 

eliminovať dopravu osobnými automobilmi zabezpečením dopravy autobusmi, strelami, ako aj so 

zástupcami ŽSR prejednané zastavovanie rýchlikov v žst. Sučany.  

Kapacitu odhadol Slovenský ochranný zväz autorský na 8 tis. ľudí, odhaduje však cca 3 tis. 

účastníkov. 

 

p. prednosta uviedol, že organizátorom boli vysvetlené možnosti obce. Akcia sa bude konať v 

sobotu v blízkosti cesty I/18. Je potrebná komunikácia s ODI Martin, obecnou políciou a OHZ. V 

Športovom dome je potrebné riešiť vodu, elektrinu. Parkovanie je možné nielen pri cintoríne, ale aj 

na ul. Komenského, Dukelských hrdinov, Kollárovej ul. a smerom ku štadiónu. Niektorí účastníci sa 

možno ubytujú v obci, cca 50 ľudí sa bude v obci zdržiavať od štvrtku do nedele.  

 

p. Rybár uviedol, že problémom bude el. energia. Je potrebné požiadať SSE o meranie na túto 

akciu, ističe v Športovom dome sú nepostačujúce.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o príprave akcie „Turiecfest 2015“ (10 

prítomných poslancov, chýbal Ing. Jamriška). 

 

Prenájom priestorov v MŠ 

 

p. prednosta informoval, že sa jedná o výpožičku nebytových priestorov MŠ Sučany, pavilón A na 1 

hod. týždenne do 30.06.2015 za účelom zabezpečenia krúžku výtvarnej výchovy pre deti MŠ. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že ekonomická komisia s uvedeným zámerom súhlasila.  

 

Hlasovanie za schválenie výpožičky nebytových priestorov MŠ na 1 hod. týždenne za účelom 

zabezpečenia krúžku výtvarnej výchovy pre Mgr. Alenu Matulovú z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 
 

Prenájom priestorov na cintoríne 
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p. prednosta informoval o žiadosti Petra Pleša ml. a Petra Pleša st. o scvhálenie užívania časti 

pozemku na obecnom cintoríne v rozsahu 14 hrobových miest v sektore K časť V od čísla 2 po číslo 

15. Zámer bol zverejnený z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

 

p. starosta dal prítomným do pozornosti písomný zámer žiadateľov. V prípade potreby sú ochotní 

prísť prezentovať svoj zámer konkrétnejšie na zasadnutie OcZ. 

 

Rozprava: p. Makovník, Mgr. Orelová, Ing. Bencová 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že ekonomická komisia nedoporučuje schváliť uvedený zámer. Nie je 

ani ekonomicky, ani esteticky prijateľný. Hrozí, že priestor ostane nevyužitý.  

 

p. Makovník dodal, že uvedený zámer bol na OcZ v minulosti prezentovaný, nebol schválený. 

 

Ing. Bencová skonštatovala, že prevedenie je neestetické. Bude potrebné prehodnotiť aj VZN o 

hrobových miestach. 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru Petra Pleša ml. a Petra Pleša st. - prenechanie do užívania časti 

pozemku na obecnom cintoríne: 

Za: 1 (JUDr. Mgr. Belica) 

Proti: 9 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. Rybár, 

Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Odpustenie dlhu Michal Ďurdík 

 

p. prednosta informoval, že na základe kontroly nezaplatených faktúr, má M-style nedoplatky voči 

obci vo výške 2.081,60 € za prenajatý pozemok pod billboardom za viac rokov, niektoré platby už 

boli premlčané. Obec požiadala právničku o riešenie. 

 

Mgr. Belicová uviedla, že p. Ďurdík má na pozemku obce umiestnený billboard bez písomne 

uzavretej zmluvy, rozhodnutie obce na umiestnenie stavby, stavebné povolenie. Faktúra za jeden 

rok predstavuje 497 €. Pán Ďurdík ukončil živnostenské oprávnenie, požiadal o odpustenie polovice 
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istiny, úrokov a trov konania. Platobný rozkaz bol vydaný a nadobudol právoplatnosť. Doporučila 

prijať návrh a odpustiť polovicu istiny.  

 

Na zasadnutie OcZ sa dostavil Ing. Jamriška.  

 

Rozprava: JUDr. Mgr. Belica 

 

JUDr. Mgr. Belica navrhol podmienené odpustenie časti pohľadávky, ak zvyšnú časť zaplatí do 

9.3.2015. 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že ekonomická komisia doporučuje odpustenie časti pohľadávky 

schváliť.  

 

p. Rybár povedal, že podobných prípadov je potrebné sa do budúcna vyvarovať. Je potrebné 

prekontrolovať sporné prípady, či ich nie je viac.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OcZ schvaľuje trvalé upustenie od vymáhania časti 

pohľadávky voči Michalovi Ďurdíkovi, Nadsadie 5540/15, 03601 Martin, a to: 

- istiny vo výške 1.040,80 € (50 % istiny vo výške 2.081,60 €, ktorú obec Sučany voči dlžníkovi 

evidovala ku dňu 31.12.2013), 

- úrokov z omeškania s úhradou pohľadávky vo výške 2.081,60 € 

- trov konania o vymoženie sumy 2.081,60 € 

za podmienky úhrady zvyšnej časti pohľadávky do 9.3.2015. 

Za: 9 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. Trnovská, p. 

Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, Ing. Belica) 

 
 

Návrhy na doplnenie členov komisií OcZ 

Rozprava: Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, Ing. Bencová, MUDr. Trnovská, MPH. 

 

MUDr. Trnovská navrhla doplnenie Mgr. Michaely Matulovej do komisie sociálno-zdravotnej, 

školstva, mládeže a bytovej. 
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Hlasovanie za doplnenie Mgr. Michaely Matulovej do komisie sociálno-zdravotnej, školstva, 

mládeže a bytovej: 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Ing. Bencová navrhla doplnenie Ing. Vladimíra Hübera do komisie výstavby, územného plánu, 

dopravy a životného prostredia. 

 

Hlasovanie za schválenie Ing. Vladimíra Hübera ako člena komisie výstavby, územného plánu, 

dopravy a životného prostredia: 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Orelová navrhla doplnenie Ing. Ivana Zachara do ekonomickej komisie. 

 

Hlasovanie za doplnenie Ing. Ivana Zachara do ekonomickej komisie: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Jamriška) 

 

 

Mgr. Ďaďová navrhla doplnenie Milana Ondruša a Mgr. Bruna Horeckého do komisie kultúry a 

športu. 

 

Hlasovanie za doplnenie Milana Ondruša a Mgr. Bruna Horeckého do komisie kultúry a športu: 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Správa o činnosti komisií 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia zasadala dvakrát, riešila plán kultúrnych akcií na tento 

rok. Novou akciou je zorganizovanie Jedenástok spolu s Futbalovým oddielom, akcia pri príležitosti 

17. novembra, 190. výročie narodenia Ďurka Langsfelda. V spolupráci so Živenou bude 

zorganizované podujatie „Sučany očami detí“ a „Poznáš Sučany?“. Na 14.2.2015 je preložený 

Pochod masiek, 21.2. bude fašiangová zábava. Komisia sa zaoberala aj spracovaním kroniky, je 
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potrebné zabezpečiť niekoho, kto urobí prepis textu do kroniky. V rámci Hodžových dní by mala 

byť na panteóne každoročne odhalená tabuľka s občanom zo Sučian. Komisia sa zaoberala aj 

zakúpením stoličiek a elektrického sporáka do RKD. 

Taktiež riešila zabezpečenie akcií „Turiecfest 2015“ a „Oslavy oslobodenia Sučian“, počas ktorej by 

na starom ihrisku mala byť predvedená ukážka bojov, výzbroje, výstava techniky. Taktiež by sa 

mala uskutočniť akcia „Štiavnický kotlík“ v areáli Ontária 13.7.2015. 

 

JUDr. Mgr. Belica informoval o činnosti komisie na ochranu verejného poriadku, ktorá sa zaoberala  

riešením problému p. Murčekovej, rokovacím poriadkom, a požiadavkou na prednostu OcÚ o 

riešenie problematiky parkovania vozidiel na miestnych komunikáciách a riešením návrhu 

príslušného VZN do 31. 3. 2015. 

 

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým OcZ žiada prednostu o prípravu VZN o parkovaní vozidiel 

na miestnych komunikáciách s prihliadnutím na zimnú údržbu MK. 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

MUDr. Trnovská informovala o činnosti komisie sociálno-zdravotnej. Táto prehodnotila žiadosti o 

poskytnutie sociálnych dávok, ktoré neboli schválené, ak žiadateľovi bola dávka priznaná v 

minulosti alebo žiadateľ má podĺžnosti voči obci. Komisia aktívne vyhľadáva občanov pre 

priznanie sociálnej dávky, vytvára ich zoznam.  

Ďalej komisia riešila problematiku záškoláctva, požitia alkoholu mladistvými osobami. Bola 

kontaktovaná Mgr. Husová, ktorá robí preventívne projekty pre MŠ a ZŠ. Komisia riešila 

neprispôsobivého občana a jeho umiestnenie do DSS.  

Bolo by vhodné riešiť aktivity pre deti a mladistvých, aj v spolupráci s DHZ a spájať deti so 

seniormi, vyvinúť snahu na zriadenie denného stacionára pre dôchodcov. Komisia riešila aj otázku 

Úcty k starším občanom nad 65 rokov – prípravou programu a občerstvenia. 

 

Delegovanie zástupcu obce do rady ZŠ, MŠ, Strediska evanjelickej diakonie 

 

Do rady Základnej školy SNP Sučany bol navrhnutý Mgr. Róbert Kováč, do rady MŠ bol navrhnutý 

Martin Rybár a do rady Strediska evanjelickej diakonie bola navrhnutá MUDr. Trnovská. 



________________________________________________________________________________ 

Zápisnica zo zasadnutia riadneho obecného zastupiteľstva zo dňa 09.02.2015   

  

 

JUDr. Mgr. Belica navrhol, že nakoľko nie sú známe štatúty uvedených organizácií, aby táto 

požiadavka bola prerokovaná na nasledujúcom zasadnutí OcZ. 

 

Ing. Bencová informovala o činnosti komisie výstavby a územného plánovania. Zaoberala sa 

plánom práce komisie, kanalizáciou, verejným osvetlením, miestnym rozhlasom, údržbou verejnej 

zelene obce. Pripraví sa určitý scenár, postupnosť nutnosti opravy rozhlasu tak, že sa zmapujú 

všetky ulice a určia sa priority.  

Komisia riešila aj zásobovanie predajne Jednoty, kde vozidlá zásobovania bránia v prechode. Ďalej 

komisia informovala o potrebe pracovného rokovania zástupcov obce s Turvodom týkajúceho sa 

rekonštrukcie ulice Komenského.  

Obec rokovala so zástupcami zhotoviteľa objektu „Rampa pre peších“, komisia doporučuje 

dôslednosť a striktnosť pri kolaudačnom konaní uvedeného objektu.  

Riešil sa podnet NDS k prevodu objektov na obec, čo by prinieslo problémy s vykonávaním zimnej 

údržby. Riešila aj žiadosti a podnety občanov.  

 

Mgr. Orelová podala správu o činnosti ekonomickej komisie, ktorá riešila aj žiadosť RealityAlpia o 

umiestnenie reklamnej plochy na reštaurácii Gól. Uvedenú žiadosť doporučuje schváliť s výškou 

ročného nájmu 250 €. 

 

Hlasovanie k schváleniu umiestnenia reklamnej plochy spoločnosti RealityAlpia Martin na budove 

reštaurácie Gól: 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

R ô z n e  

Rozprava: Mgr. Orelová, Ing. Bulej, PhD., Ing. Jamriška, Ing. Bencová, Ing. Belica 

 

Mgr. Orelová sa vzdala funkcie predsedníčky ekonomickej komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie vzdanie sa Mgr. Lenky Orelovej funkcie z ekonomickej 

komisie ako aj predsedníčky tejto komisie z dôvodu zvolenia vzdania sa funkcie z dôvodu zvolenia 
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za hlavnú kontrolórku obce Sučany: 

Za: 11 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, p. Rybár, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Orelová navrhla p. Martina Rybára do funkcie predsedu ekonomickej komisie. 

 

Hlasovanie za schválenie p. Martina Rybára do funkcie predsedu ekonomickej komisie: 

Za: 10 (Mgr. Orelová, Ing. Bencová, JUDr. Mgr. Belica, Ing. Belica, Ing. Bulej, PhD., MUDr. 

Trnovská, Mgr. Kováč, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Rybár) 

 

Ing. Bulej, PhD. v mene občanov poďakoval hasičom za údržbu miestnych komunikácií. 

 

Ing. Belica sa opýtal, ako je to v súčasnosti s údržbou miestneho rozhlasu.  

 

p. prednosta informoval, že došlo k výmene správcu miestnych rozhlasov. Bol vykonaný audit 

rozhlasu pracovníkmi OHZ v spolupráci s p. Holíkom. Napriek tomu, že sa robili opravy, niektoré 

poruchy pretrvávajú.  

Ďalej informoval, že v priebehu minulého týždňa bola zakúpená a dodaná počítačová technika. 

Informoval o zmene správcu www stránky obce a údržby IT. 

 

Ing. Belica sa opýtal, či by nebol záujem občanov o zber obnoseného šatstva pre charitu. 

 

p. prednosta odpovedal, že aj v minulosti sa robil zber obnoseného šatstva. 

 

Ing. Bencová požiadala komisiu športu, aby pri žiadostiach o dotáciu, podala obecnému 

zastupiteľstvu informáciu o výške členského. Kluby, ktoré majú mládež, aby špecifikovali, koľko 

financií je potrebných na detské mužstvá, juniorov, mužov.  

Živena ide taktiež robiť burzu odevov a obuvi pre potreby občanov za symbolickú cenu po 1 €. 

Nepredaný textil a obuv bude darovaný na charitu. 

 

 

Interpelácie 

 

Ing. Jamriška požiadal o písomné predloženie následovných informácií: 

1. Kontrolu fakturácie firmy p. Slobodníkovej za vykonané práce pre Obec Sučany za roky 2011-

2014. 

2. Informáciu, či pracovníci sú povinní podať majetkové priznanie. Zároveň žiada o zverejnenie 

zoznamu pracovníkov (vrátane stavebného úradu), ktorí kúpili /sprivatizovali/ majetok obce za 

posledné 4 roky. Zároveň žiada o informáciu, ktorí zamestnanci obce majú vedenú živnosť a v 

akom obore. Tieto údaje žiada i za rodinných príslušníkov. 

3. Vykonanie súpisu majetku obce na hasičskej zbrojnici v členení: 

- majetok obce 

- majetok DHZ 
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- majetok p. Slobodníka 

Zároveň žiada o vykonanie označenia inventárnych zoznamov v obci (u ZŠ po miestnostiach), ako 

aj ostatných spravovaných objektov obcou. 

 

Záver 

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ 

ukončil. 

 

 

 

 

 

 

                                             

....................................                   ....................................... 

                                                  Viera Jašeková   Mgr. Vladimír Olbert 
                                                     zapisovateľka                                    prednosta OcÚ 

 

 

 

 

    .....................................            ........................................ 

                                                  Mgr. Róbert Kováč                Jaroslav Makovník 
                overovateľ    overovateľ 

 

 

 

                                ....................................   

      Ing. Vladimír Plžik    
                                 starosta obce         

 


